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Abstract:

We aim through this research to identify the impact of creative accounting practices on
the Enron company by addressing the nature of creative accounting ,its methods and the
negative effects that result from it ,the most important of them the failure and collapse as in
the case of Enron which caused a scandal at Wall Street in 2001.

The most important result of research is the use of creative accounting methods leads
to lack of credibility and reliability of the financial statements ,in addition the negative
results and poor performance push the company to use it and this is confirmed by the case
of Enron.

Keywords: creative accounting; company Failure; financial statements; Enron.

JEL Classification Codes: G15, G33, M40

Résumé:

Nous visons a travers cette recherche a identifier ’impact des pratiques comptables
créatives sur Enron en abordant la nature de la comptabilité créative ,ses méthodes et ses
effets négatifs y compris la faillite et ’effondrement, la société Americaine Enron qui a
provoqué un scandale au niveau de la Bourse de Wall Street en 2001 est un exemple réel .
La recherche a abouti a plusieurs résultats ,dont les plus importants sont 1’utilisation de la
comptabilité créative conduit a un manque de crédibilité et de fiabilité des états financiers ,
aussi ,les resultats negatifs et les mauvaises performances sont ce qui pousse les sociétés a
I’utiliser ,et cela est confirmé par le cas d’Enron .

Mots-clés: comptabilité créative ; faillite des société ; états financiers; Enron.
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